
 

BRM.0012.4.4.2022 

 

Protokół nr 39/2022 

posiedzenia Komisji Porządku Publicznego, Bezpieczeństwa Obywateli 

i Ochrony Środowiska Rady Miejskiej  Inowrocławia,  

odbytego w dniu 12 kwietnia 2022 r. w trybie zdalnym  

(z wykorzystaniem  środków porozumiewania się na odległość) 

 

Czas  trwania posiedzenia 8.00 –  8.20. 

 

Członkowie Komisji obecni na posiedzeniu: 

 

1. Grzegorz Piński    – Przewodniczący Komisji 

2. Jacek Bętkowski    – Zastępca Przewodniczącego Komisji 

3. Danuta Jaskulska   – Członek Komisji 

4. Jarosław Mrówczyński   – Członek Komisji 

5. Dobromir Szymański  – Członek Komisji 

 

Lista obecności członków Komisji obecnych podczas Komisji online stanowi załącznik 

nr 1  do protokołu.  

  

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyła: 

Urszula Marczewska - Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Środowiska 

i Rolnictwa. 

 

Ad 1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 
 

Posiedzenie Komisji otworzył Pan Grzegorz Piński – Przewodniczący Komisji, który  

zgodnie z listą obecności stwierdził, że w obradach Komisji  uczestniczy 5 radnych, co 

wobec ustalonego składu Komisji wynoszącego 5 osób, stanowi kworum pozwalające na 

podejmowanie prawomocnych decyzji. 

 

Ad 2. Propozycje zmian do porządku obrad. 
 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 

2. Propozycje zmian do porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu nr 38/2022 z posiedzenia Komisji. 

4. Sprawy wymagające opinii Komisji. 

5. Sprawy bieżące. 
 

Zmian do porządku obrad nie wniesiono i przystąpiono do jego realizacji.  

 

Ad 3. Przyjęcie protokołu nr 38/2022 z posiedzenia Komisji. 
 

Grzegorz Piński – Przewodniczący Komisji: 

Kto jest za przyjęciem protokołu nr 38/2022 z posiedzenia Komisji? 
 

głosowanie:   za – 5, przeciw - 0, wstrzym. się – 0 
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Ad 4. Sprawy wymagające opinii Komisji. 
 

Urszula Marczewska – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Środowiska 

i Rolnictwa: 

Przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia jej stawek: 

Projekt stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
 

Pytania i dyskusja:  
 

Jacek Bętkowski – Zastępca Przewodniczącego Komisji: 

Str. 4 - rodzaj odebranych odpadów (zużyte opony). Ustalone jest, że w ciągu roku można 

oddać tylko 4 opony. Jeżeli ktoś ma 2 samochody to już ma 8 opon. Jeżeli można oddać 

tylko 4 opony to kolejne 4 są podrzucane. Jest to notoryczne i nie są to tylko opony. Są to 

wszystkie rodzaje odpadów, które są wymienione w tej kalkulacji. Jest tutaj za mała kara 

za brak segregacji. W mieście mamy kilka punków, gdzie śmieci są podrzucane. 

Społeczeństwo podrzuca śmieci ze swoimi danymi, które można zweryfikować i nałożyć 

kary. Straż Miejska ma w swoich rozporządzeniach określoną wysokość mandatów. 

Mamy dbać, aby miasto pięknie wyglądało, a z podrzucaniem śmieci to jest tragedia. 
 

Urszula Marczewska – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Środowiska 

i Rolnictwa: 

Ustawa mówi wyraźnie nie mniej niż 2 nie więcej niż 4. Stawka wysokości 96,00 zł to 

bardzo wysoka stawka. Musimy rozgraniczyć dwie sprawy. Stawka podwyższona, którą 

mamy w uchwale oraz karanie osób, którzy podrzucają. Są to dwie różne sprawy, brak 

segregacji oraz podrzucanie, którym zajmuje się Straż Miejska i to ona wystawia 

mandaty. Stawki są zgodne z ustawą.  

 

Jacek Bętkowski – Zastępca Przewodniczącego Komisji: 

Za chwilę, będą kolejne podwyżki i są one również spowodowane tym, że część 

społeczeństwa w ogóle nie płaci lub nie posiada umów.  

 

Urszula Marczewska – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Środowiska 

i Rolnictwa: 

Jeżeli chodzi o nieruchomości zamieszkałe to wtedy należy złożyć deklarację. I wtedy 

obsługujemy mieszkańców tych nieruchomości. Natomiast umowy podpisują osoby, które 

prowadzą działalność gospodarczą, które już nie są w naszym systemie.  

 

Jacek Bętkowski – Zastępca Przewodniczącego Komisji: 

Ja mam na co dzień z tym do czynienia i zgłaszam to Straży Miejskiej, aby takie osoby 

weryfikowali, czy mają podpisane umowy.  

 

Urszula Marczewska – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Środowiska 

i Rolnictwa: 

Zapewniam, że tak się dzieje. 

 

Innych pytań nie było. 
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Grzegorz Piński – Przewodniczący Komisji: 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem przedstawionego projektu uchwały? 
  
głosowanie:  za – 4, przeciw - 0, wstrzym. się – 1. 

 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej 

Inowrocławia z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. Urz. 

Woj. Kujawsko-Pomorskiego Nr 93, poz. 1356, z późn. zm.), Komisja Porządku 

Publicznego, Bezpieczeństwa Obywateli i Ochrony Środowiska podjęła uchwałę 

nr 4/2022 o pozytywnym zaopiniowaniu projektu uchwały w sprawie wyboru metody 

ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia jej stawek.  

 

Urszula Marczewska – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Środowiska 

i Rolnictwa: 

Przedstawiła projekt uchwały w sprawie zwolnienia w części z opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi właścicieli nieruchomości zabudowanych 

budynkami mieszkalnymi jednorodzinnymi kompostujących bioodpady stanowiące 

odpady komunalne w kompostowniku przydomowym: 

Projekt stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

Pytania i dyskusja:  
 

Nie było. 
 

Grzegorz Piński – Przewodniczący Komisji: 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem przedstawionego projektu uchwały? 
  
głosowanie:  za – 5, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 

 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej 

Inowrocławia z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. Urz. 

Woj. Kujawsko-Pomorskiego Nr 93, poz. 1356, z późn. zm.), Komisja Porządku 

Publicznego, Bezpieczeństwa Obywateli i Ochrony Środowiska podjęła uchwałę 

nr 5/2022 o pozytywnym zaopiniowaniu projektu uchwały w sprawie zwolnienia 

w części z opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi właścicieli nieruchomości 

zabudowanych budynkami mieszkalnymi jednorodzinnymi kompostujących bioodpady 

stanowiące odpady komunalne w kompostowniku przydomowym.  

 

Urszula Marczewska – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Środowiska 

i Rolnictwa: 

Przedstawiła projekt uchwały w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli 

nieruchomości oraz warunków i trybu składania deklaracji za pomocą środków 

komunikacji elektronicznej: 

Projekt stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
 

Pytania i dyskusja:  

 

Nie było. 
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Grzegorz Piński – Przewodniczący Komisji: 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem przedstawionego projektu uchwały? 
  
głosowanie:  za – 4, przeciw - 0, wstrzym. się – 1. 

 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej 

Inowrocławia z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. Urz. 

Woj. Kujawsko-Pomorskiego Nr 93, poz. 1356, z późn. zm.), Komisja Porządku 

Publicznego, Bezpieczeństwa Obywateli i Ochrony Środowiska podjęła uchwałę                   

nr 6/2022 o pozytywnym zaopiniowaniu projektu uchwały w sprawie określenia wzoru 

deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej 

przez właścicieli nieruchomości oraz warunków i trybu składania deklaracji za pomocą 

środków komunikacji elektronicznej. 

 

Ad 5. Sprawy bieżące.  
 

Grzegorz Piński – Przewodniczący Komisji: 

Poinformował, że Komisja otrzymała do wiadomości skan pisma Prezydenta 

Inowrocławia do spółki Ciech Soda Polska S.A oraz odpowiedź w sprawie emisji pyłów 

przez Zakład CIECH Soda Polska S.A. 
 

 

Przewodniczący Komisji 

 

/-/ Grzegorz Piński 

 

 
 
Protokółowała:  

/-/Agnieszka Bardzińska 


